
Mijn reactie op vragen naar marktbehoefte 26 Ghz: 

Ik, als elektrogevoelige die al jaren noodgedwongen opgesloten in een afgeschermd huis leef, 

adviseer ik u ten zeerste eindelijk te gaan luisteren naar al die mensen die aangeven ziek te worden 

van straling. Zij willen geen 26 GHz.  

En dit dient u goed te lezen: zij worden ‘ziek’ van straling, dus niet te verwarren met ‘bang’ van 

straling. Er zijn artsen die dat somatisch ziek-zijn door straling met bloedtesten en hersenscans 

objectief weten vast te stellen. Er is geen sprake van angsthazerij, eerder het tegenovergestelde. 

Geen moediger mensen dan zij die genegeerd en voor gestoord versleten met een niet erkende 

aandoening, toch telkens weer langs officiële kanalen en publiekelijk de aandacht vragen voor hun 

probleem. 

Het is voor u tijd de moed te vinden om de werkelijkheid onder ogen te zien. U negeert onderzoek 

dat de schadelijke effecten van straling aantoont. Daar zijn u al tal van referenties voor gegeven en is 

in diverse appels uw aandacht voor gevraagd. Dit zou u tot het hanteren van het voorzorgsprincipe 

moeten brengen, tot pas op de plaats, geen 5G. In de wetenschap telt immers niet het 

democratische ‘de meeste stemmen gelden’, maar het ‘waar rook is, is vuur’.  

En u negeert belangrijke epidemiologische gegevens: in 2013 werd maar liefst door 7 % van de 

steekproef aangegeven EMV lichamelijk waar te nemen (van Dongen e.a. 

http://rsh.sagepub.com/content/early/2013/08/02/1757913913492931 ) en in 2016 3 % (Kantar, 

https://www.kennisplatform.nl/media/Rapport%20Consumentenonderzoek%20EMV%202016.pdf). 

Deze mensen nemen maatregelen tegen straling. Dit doen zij niet omdat zij bang zouden zijn, maar 

omdat zij telkens weer dezelfde gezondheidsklachten krijgen van straling. En zonder straling 

verdwijnen die gezondheidsklachten.  

Hebben niet ook zij die ziek worden van straling, recht van leven? Zij wensen geen 5G, met welke 

frequentie dan ook, nu niet en nooit. En zij hebben bovendien ook geen behoefte aan 4G, 3G of 2G. 

Integendeel, het is voor hen beter die totaal te kunnen vermijden. Een steeds moeilijker opgave, 

zeker met al uw nieuwe plannen. Maar daar kunt u iets aan doen.  

Doe onderzoek naar het aantal elektrogevoeligen, naar de lichamelijke gevolgen van straling bij hen, 

leid artsen op, geef voorlichting. Bied de elektrogevoeligen s.v.p. met spoed alle benodigde hulp en 

stel ook gebieden beschikbaar waar ze veilig kunnen leven.  

Heb lev: erken elektrogevoeligheid! 
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